

Category: News

Created: Monday, 18 October 2021 10:58 - Last Updated: Wednesday, 20 October 2021 14:45

Written by Lianet Camila Samón Veloso

Hits: 211



«Al asumir la noble labor como delegada de circunscripción a mis 34 años, me comprometí con la Revolución, con el pueblo y con el barrio.

He tenido la posibilidad de conocer el sentir personal de las personas así como tramitar, orientar a mis electores en cuanto a dudas y planteamientos, porque cuando se hace la obra con amor, se ennoblecen el alma.»

Yanet Arias Garcés Delegada de Circunscripción 11 Centro Escolar

## «45 AÑOS: DESDE EL PUEBLO Y PARA EL PUEBLO»

#PoderPopular45Años #PoderPopular #PoderDelPueblo



So that #PopularPower continues to be the cornerstone of Cuban democracy, whose base is the people themselves, as Homero Acosta said, they will always be able to count on the spirit and fresh ideas of the newest. That is the case of Yanet, the youngest delegate of the San Antonio del Sur Popular Council, who carries out this noble work with love.